
 

 

 
 

Dagordning nätverksmöte för Skaraborgs Kommunala 
Aktivitetsansvar, SKAA 27/9-23 
 
 

• Nyheter: vi hälsar Patrik Clausen, Hjo och Annika Essehed, Skövde 
välkomna till SKAA.  
Det kommer att vara två representanter från Skaraborgs 
kommunalförbund framöver, Sara Holm gör Petra sällskap – 
välkommen tillbaka! 
  

• Petras punkt; genomgång av IST, se powerpoint på vår Teams sida; 

https://teams.microsoft.com/l/team/19%3a75a7897a90d940158c
2122abeda24960%40thread.skype/conversations?groupId=10589
758-b95a-40be-8858-87beebe66626&tenantId=4c98088a-8771-
4b89-86fa-342cf75f4e28 
 

• Marias punkt: Det är framför allt två punkter som diskuteras i 
chefsnätverket; gemensam finansiering och dimensionering av 
utbildningar i Skaraborg. Det gäller även inom vuxenutbildningen.  
Nyhet: det har beställt statistiskt material över Skaraborgs 
högstadieskolors resultat över en 10-årsperiod – detta kommer i 
nästa vecka. Finns flera aspekter att ta hänsyn till och även delar 
som upplevs saknas, till exempel ekonomiska satsningar och 
behöriga lärare.  
 
Uppdragsbeskrivning KAA-nätverket;  
De flesta uppdragen behöver ligga kvar då de inte är genomförda 
vilket beror på att vi är ett nätverk som är beroende av andra 
nätverk.  
Att lägga till på dagordningen – årlig uppdatering av handboken.  
 

https://teams.microsoft.com/l/team/19%3a75a7897a90d940158c2122abeda24960%40thread.skype/conversations?groupId=10589758-b95a-40be-8858-87beebe66626&tenantId=4c98088a-8771-4b89-86fa-342cf75f4e28
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Maria kommer att lyfta närvaron/frånvaron på SKAA-träffarna till 
chefsnätverket som förhoppningsvis kan trycka på lite på de KAA-
ansvariga som sällan eller aldrig deltar.   
 

• Presidium – utifrån förändringar i Skövde så finns önskemål om att 
de under en period avstår sitt deltagande som representant i 
presidiet? Ska nuvarande presidiedeltagare vara kvar eller är det 
dags att byta ut oss?  
Utifrån hur det ser ut i övriga nätverk så är förslaget på att vi blir 
bättre på att cirkulera i presidiet. 
Förslag:  
Lidköping sitter kvar 
Mariestad sitter kvar under 2024 
Götene sitter kvar under 2023 
Sofia Hammarstrand anmäler intresse av att vara med i presidiet – 
bifalles av övriga, så deltar från november 2023 och under en 
2024-2025.  
 

• Var ska vi ha våra möten framöver? Finns möjlighet att vara hos 
kommunalförbundet i Skövde, Regionens hus under våren 2024. 
Fråga om distansmöte uppkommer – svar på detta är att 
chefsgruppen tagit beslut om att mötena ska ske på plats.  
 

• Omvärldsbevakning;  
Konferens Fullföljda studier – avsaknad av KAA och det arbete som 
görs utifrån målgruppen.  
Studiebesök KAA Trollhättan – mycket fina lokaler, tillgänglighet, 
arbetar dock utifrån dokument som de får en gång per år d.v.s. de 
har inget digitalt system att arbeta utifrån.  
Personligt ombud – tips för vissa i vår målgrupp som kanske skulle 
behöva detta stöd. Ska finnas i varje kommun. 
UMO – ska gå att boka onlinemöte/digitala vårdmöten med 
framöver.  

 

• Tips om kommande konferens; Förebygg.nu - kunskap, prevention, reflektion 

(forebygg.nu)  

https://forebygg.nu/
https://forebygg.nu/


 

 

 
 
• Besök från AF på nästa SKAA-möte.  

Vad har vi frågor inför detta möte;  
Hur kan vi samarbeta kring KAA-ungdomar?  
Vilken kännedom har AF om KAA?  
Hur arbetar AF med KAA-ungdomar? Innan och efter 18 år?  
Hur får ungdomar tillgång till en Sius?  
Lönebidragsanställning för ungdomar med diagnos – hur ser vägen 
dit ut? Vad krävs? (Upplevelse av att det är ett ”handläggarlotteri” 
– vilka som har kännedom om KAA, att arbeta med ungdomar, 
vilka förutsättningar som ges o.s.v.)  
Unga F – hur ser det ut i Skaraborg?  
Finns det kontaktpersoner kopplat till varje kommun?  
Hur hanterar AF en 18-åring utan gymnasieexamen men med 
körkort och motivation till att arbeta?  
Vilka kan ta del av arbetsmarknadsutbildningar? 
 
Önskemål med mötet; att de ska få kännedom om KAA (att v i är 
en lagstadgad verksamhet men att det kan se olika ut i 
kommunerna) och att vi ska få kännedom och klarhet i vad som 
gäller på AF utifrån vår målgrupp. Har de några önskemål utifrån 
detta möte?  

 
• Tips utifrån den information om nuvarande EFS-projekt (inriktning 
mot deltagare som är hemmasittande men som vill jobba i annat 
land) som cirkulerar  – titta på filmen Moves utifrån ungdomar som 
har praktik på annan ort;  Moves | SKR 

 

• SKAA-träffar i vår; 20 mars och 15 maj – inbjudan till dessa har gått 
ut.  
 
 
 
 
 

https://skr.se/skr/skolakulturfritid/forskolagrundochgymnasieskolakomvux/uppdragfullfoljdutbildning/utvecklingochstod/moves.31118.html

